
 

مرگ های ناشی از مسمومیت های الکلی 
زیاد شده اند

مدیرکل پزشکی قانونی استان تهران در نشست خبری که 
پیش از ظهر روز گذشته در اداره کل پزشکی قانونی استان 
تهران برگزار شد، به تشریح آمارهایی از اقدامات پزشکی 
قانونی پرداخت و گفت: در دوماهه ابتدایی سال جاری ۷۲۱۳ 
نفر در تصادفات رانندگی رخ داده در تهران دچار مصدومیت 
شدند که این آمار در مقایسه با گذشته افزایش ۱٨.۷ درصدی 
را نشان می دهد. مهدی فروزش درباره متوفیان حوادث 
رانندگی در این مدت نیز اظهار کرد: ۲۲۷ نفر در فروردین و 
اردیبهشت ماه سال ۱۴٠۲ در تصادفات رانندگی جان خود را 
از دست دادند که این تعداد در دو ماهه نخست سال ۱۴٠۱ نیز 
دقیقا همین تعداد بود. مدیرکل پزشکی قانونی استان تهران 
درباره آمارهای مربوط به مسمومیت با الکل در استان تهران 
گفت: در دو ماهه نخست سال ۱۴٠۱ مجموعا ۱٩ نفر به دلیل 
مسمومیت ناشی از مصرف الکل جان خود را از دست دادند که 
شش نفر به دلیل مصرف اتانول و ۱۳ نفر نیز به دلیل مصرف 
متانول بوده است. او ادامه داد: متاسفانه در دو ماه نخست 
سال جاری این آمار با افزایش ٨.۳۶ درصدی در تهران مواجه 
بود و ۲۶ مورد فوتی ناشی از مصرف الکل به ثبت رسید که ۲۲ 
مورد درپی مصرف متانول و چهار مورد به دنبال مصرف اتانول 
بوده است. فروزش درباره تفاوت میان اتانول و متانول نیز گفت: 
اتانول همان الکل خوراکی است که برخی برای سرخوشی هم 
از آن استفاده می کنند اما متانول الکل صنعتی و خطرناکی 
است که مصرف آن مرگ آور است. مدیرکل سازمان پزشکی 
قانونی استان تهران با بیان اینکه اظهارنظرهای پزشکی قانونی 
جزو مهم ترین اقدامات کارشناسی محسوب می شود، گفت: 
پزشکی قانونی بازوی توانمند قوه قضائیه است. دو سیاست 
راهبردی و اصولی در سازمان پزشکی قانونی مد نظر قرار 
گرفته است تا در خدمات رسانی به مردم تسهیل شود. او 
با اشاره به خدمات ارائه شده در سال ۱۴٠۱ گفت: در طی 
سال گذشته با حدود ۲۴۳ هزار و ۶۲۵ پرونده که نسبت به 
سال ۱۴٠٠، افزایش ٩.۳ درصدی داشته است، ارائه خدمات 
داشتیم. این رشد ارائه خدمات در میانگین کشوری ٨.۴ بوده 
است و این نشان دهنده تلاش اداره کل پزشکی قانونی استان 
تهران نسبت به کشور است. مدیرکل پزشکی قانونی استان 
تهران همچنین با اشاره به معاینات نزاع جسمانی گفت: از 
۲۴۳ هزار پرونده که در سال گذشته بررسی شده است، ۱٠۳ 
هزار و ٩٠٠ پرونده مربوط به معاینات نزاع جسمانی بوده که 
نسبت به سال ۱۴٠٠، رشد ۷.۷ درصدی را نشان می دهد. او 
درباره آمار نزاع در دو ماهه امسال هم گفت: ۱۷هزار و ٩۷۷ نفر 
در فروردین و اردیبهشت امسال به دلیل نزاع به مرکز پزشکی 
قانونی مراجعه کرده اند که رشد ۶.۱۱ درصدی داشته است. 
مدیرکل پزشکی قانونی استان تهران درباره همسرآزاری هم 
گفت: از کل پرونده های بررسی شده، ۱۴ هزار و ٨۶۷ پرونده 
مربوط به پرونده های همسر آزاری بوده است که نسبت به سال 
۱۴٠٠، ٩.۳ درصد کاهش داشته است. عمده این پرونده ها 
شامل زنانی است که مورد آزار و اذیت جسمانی قرار گرفته اند، 
البته مواردی معدود و اندکی وجود دارد که مردان نیز مورد 

آزار قرار گرفته اند. 

تاخیر مرسولات پستی
منطقه ۱۴ پستی تهران )شهرک غرب( مدتی است که در 
تحویل بسته های ارسالی تاخیر زیادی دارد. ما برای دریافت 
مرسولات خود هزینه زیادی متقبل می شویم متقابلا اداره 

پست نیز باید به موقع وظایف خود را انجام دهد. 
سلیمیان از تهران

 
رسیدگی دادگاه ها

روند رسیدگی در دادگاه ها خیلی کند پیش می رود و 
هزینه دادرسی و وکلا خیلی گران است. در کشور ما در 
دستگاه های حقوقی یک پرونده نزدیک به ۴ سال طول 
می کشد. در حال حاضر شورای حل اختلاف همین اول 
که پرونده تشکیل می شود نوبت بعدی سه ماه بعد است. از 
مسئولان تقاضا داریم که به این موضوع رسیدگی کنند تا 

این روند زمان کمتری پیش ببرد. 
یک شهروند از قزوین

اتباع افغانی
تا چند سال پیش اتباع افغانی عمدتا به عنوان کارگر 
ساده ساختمانی  یا در کوره پزخانه ها و سنگ بری ها کار 
می کردند و مسئولان هم عذر می آوردند که کارگران ایرانی 
به این مشاغل تمایل چندانی ندارند ولی در حال حاضر اتباع 
خارجی به مشاغلی اشتغال دارند که کارگران ایرانی نسبت 
به آن تمایل زیادی دارند و تصرف این مشاغل توسط اتباع 
افغانی خیلی از ایشان را بیکار کرده است. کارهایی نظیر: 
گچکاری، ابزارزنی، کاشی کاری، سرایداری و فروشندگی 
در مغازه ها و انبارداری و... اکثر سرایداران شمال شهر تهران 
با گرفتن مسکن و درآمد بالا افغانی هستند. حال آنکه اکثر 
کارگران ایرانی به این شغل به شدت علاقه و نیاز دارند. 
متاسفانه این مشاغل از دست قشری از ایرانیان خارج شده 
که نمی   دانند چگونه باید خواسته شان را به گوش مسئولان 

برسانند. 
یک شهروند از تهران

مشکلات زندگی
چرا باید لذت زندگی مختص به اغنیا باشد. ولی رنج و 
مشقت زندگی شامل حال فقرا و محرومین جامعه باشد. 
گرانی مایحتاج زندگی بر دوشمان است. چرا مسئولان و 
نمایندگان مجلس فکری برای این گرانی های سرسام آور 

نمی کنند. 
حسینی از تهران

 آرمان ملی: یکی از اعضای شورای شهر تهران گفته از مهر 
ماه قرار است اتوبوس های جدیدی را به پایتخت بیاورند که 
ظاهرا آن ها خیلی بزرگ تر از اتوبوس های معمولی است. این 
اتوبوس ها که به آن ها متروباس می گویند ۳٠٠ نفر ظرفیت 

مسافر دارند. 
محمد آقامیری گفته اتوبوس های متروباس  ۳ اتوبوس به هم 
چسبیده و به روزترین نوع اتوبوس هستند و می توانند حجم 
بالایی از مسافر را جابه جا کنند ضمن اینکه قرار خرید یکصد 

دستگاه آن بسته شده! 
آقامیری همچنین توضیح داده که این دستگاه حمل و نقل 
عمومی وارداتی است البته ما این متروباس ها را به شرط انتقال 

فناوری به داخل کشور خریداری کردیم. 
پیش از اینکه نگاهی به صحبت های جدید این عضو شورای 
شهر تهران درباره نیازهای حمل و نقلی شهروندان پایتخت 
نشین و شهر شلوغ تهران، بیندازیم، مسیری که قرار است 
این اتوبوس های ۳٠٠ نفره بزرگ پیکر از خیابان های شهر 
تردد کنند را از نظر می گذرانیم، آیا قرار است این اتوبوس ها 
در خط ویژه حرکت کنند؟ خیابان های عادی و ترافیک قفل 
شده و اتومبیل های سایزهای مختلف و موتورسیکلت ها و غیره 
بدون شک اجازه تردد این اتوبوس ها را نخواهند داد و خصوصا 
خیابان هایی که با ماشین های پارک شده تنگ تر شده اند. اگر 
در تهران زندگی یا کار می کنید، حتما برای یک بار هم که 
شده یا حتی بارها سوار بر موتورسیکلت به عنوان مسافر یا 
راننده و یا با اتومیبل خود آن هم به عنوان مسافر یا راننده از 
خطوط ویژه عبور کرده و حتی در مواردی آن را بند آورده و 
اتوبوس ها پشت سر شما ایستاده اند تا ترافیک خطوط مخصوص 
به خودشان باز شود و جالب اینکه گاهی آن قدر ترافیک بالا 
می رود که ماموران راهنمایی و رانندگی خودشان برای باز 
کردن گره ترافیکی، اتومبیل ها را به سمت خطوط ویژه هدایت 
می کنند و حالا سوال این است که آیا آن ها که قرارداد ورود 
یکصد دستگاه اتوبوس ۳٠٠ نفره که می گویند پیشرفته ترین 
اتوبوس ها هم هستند را امضا کرده اند فکری به حال جا و مکان 
تردد این اتوبوس ها هم داشته اند؟ و از طرفی آیا فکری برای 
ترافیک شهر کرده اند که ایده ورود این اتوبوس ها به ذهنشان 

رسیده و خواسته اند با همین اتوبوس ها ترافیک را کم کنند؟
از سوی دیگر، بحث واردات اتوبوس که مطرح می شود، 
مسئولان و فعالان محیط زیستی هم مسائلی را مطرح و 
ایراداتی را وارد می کنند. روز گذشته، داریوش گل علیزاده، 
رئیس مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم سازمان حفاظت از محیط 
زیست ایران درباره علت مخالفت این سازمان با برنامه 
شهرداری تهران برای واردات ۳۵٠ دستگاه اتوبوس، گفته این 
اتوبوس ها دارای استاندارد قدیمی یورو ۴ هستند و بین ۱٠ تا 

۱۵ سال از تولیدشان می گذرد. 
او با اشاره به اینکه آلودگی هوا در چند دهه گذشته از 
معضلات اصلی شهر تهران بوده، ادامه داده که در چنین 

شرایطی برنامه ریزی برای واردات اتوبوس های دست دومی 
که بیش از ۱٠ سال از سن آن ها می گذرد، به هیچ وجه با 
سیاست های کاهش آلودگی هوا و قوانین و مقرراتی که در 
این زمینه به تصویب رسیده است، همسو نیست.  گل علیزاده 
همچنین گفته به جای اینکه اولویت خودمان را بر گسترش 
استفاده از اتوبوس های برقی یا گازسوز بگذاریم به سراغ واردات 
اتوبوس های دست دومی رفته ایم که استفاده از آن ها در اروپا 

منسوخ شده. 
اینجاست که یک سوال برای خواننده و شنونده اخبار مربوط 
به اتوبوس های ۳٠٠ نفره مطرح می شود که مسئولانی که تا 
حالا پول وارد کردن اتوبوس های نو و ایمن را نداشته اند حالا 

چطور می خواهند پیشرفته ترین اتوبوس ها را وارد کنند!

خیلی  شهر  به  دولت  در  زاکانی  حضور  شورا:  عضو 
کمک می کند

محمد آقامیری، عضو شورای شهر تهران در گفت وگویی که 
با خبرگزاری فارس داشته، درباره خرید ۶۳٠ دستگاه واگن از 
چینی ها گفته »قرارداد ۶۳٠ دستگاه واگن با چینی ها است، 
البته به این ۶۳٠ دستگاه واگن ۱۶٠ دستگاه دیگر اضافه شده 
و حدود یک و نیم سال طول می کشد تا این واگن ها به مرور 
وارد کشور شوند. البته قطعات وارد و در شرکت واگن سازی 
تولید می شود. شرکت واگن سازی فعال شده و قرار است که 
۱٠٠ واگن تولید کنند البته با شرکت مپنا هم قرار و مدار هایی 
گذاشته و قرار است ۱۱۳ واگن تولید کنند و ما از آن استقبال 

کردیم چرا که تولید داخل است.«
او ادامه داده: طی برنامه ریزی های صورت گرفته باید بتوانیم 
تا یک و نیم سال آینده به مرور هزار دستگاه واگن به واگن های 
موجود اضافه کنیم در حال حاضر ۱۲٠٠ واگن داریم عملًا با 
ورود واگن های جدید ظرفیت ما ظرف دو سال دو برابر می شود؛ 
در حال حاضر روزانه یک و نیم تا ۲ میلیون سفر انجام می شود و 
در صورت افزایش واگن ها میزان جابه جایی ها به ۴ تا ۵ میلیون 
نفر می رسد. سفارش های لازم برای واگن چینی داده شده است. 
بخشی واریزی هم داشته ایم و قطعا کار انجام می شود. قرارداد با 
چینی ها از دوره قبل استارت اش زده شده بود، اما کاری صورت 
نگرفت. در این دوره پیگیری ها انجام شد و بخشی از پیش 

پرداخت توسط دولت داده شده است. 
آقامیری گفته: حضور علیرضا زاکانی شهردار تهران در 
دولت خیلی به شهر کمک می کند. ارتباطاتی که شهرداری 
با دولت دارد خوب است و همین موضوع نقطه عطف ما است. 
رویکرد های خوبی در این دوره وجود دارد هر چند که در دوره 
قبل به وعده هایی که در خصوص سیستم حمل و نقل عمومی 

داده بودند عمل نشد. 
او در مورد اینکه چه تعداد دستگاه اتوبوس تا پایان سال 
وارد خطوط می شود، گفته: قول داده اند تا مهر ماه بخشی از 
اتوبوس ها وارد خطوط شود البته اتوبوس ها به صورت بخش به 

بخش وارد می شود. ما برنامه اورهال ۱۵٠٠ دستگاه اتوبوس 
را هم داریم و همچنین با ورود ۲ هزار دستگاه اتوبوس حجم 
اتوبوس ها در تهران به ۵ هزار دستگاه می رسد. زمانی که 
دوره پنجمی ها شهر را از آقای قالیباف تحویل گرفتند، بیش 
از ۵ هزار دستگاه اتوبوس تحویل داده شد که بیش از ۳٨٠٠ 

دستگاه اتوبوس فعال بوده است. 
او ادامه داده: زمانی که در سال ۱۴٠٠ ما شهر را تحویل 
گرفتیم، ۳ هزار اتوبوس داشتند که ادعا کردند ۱٨٠٠ اتوبوس 
فعال است، اما طی آماری که ما گرفتیم عملا ٨۵٠ دستگاه 
اتوبوس فعال بود. در ۴ سال دوره قبلی مدیریت شهری نه 
تنها یک عدد اتوبوس به شهر اضافه نشد، بلکه ۲ هزار دستگاه 
اتوبوس هم از رده خارج شده است در اصل اتوبوسرانی را نابود 
کرده بودند و به پارکینگ قبرستان اتوبوس ها تبدیل شده 
بود؛ البته ما از بین همان اتوبوس هایی که آن ها به پارکینگ 
فرستاده بودند می گردیم و اتوبوس هایی که کم هزینه هستند 
و می توانیم اورهال کنیم با تعویض قطعات آن ها را نوسازی 
می کنیم و برنامه داریم که ۱۵٠٠ دستگاه اتوبوس را از 
قبرستان اتوبوس ها بیرون بکشیم و با تعمیر و نوسازی وارد 

خطوط کنیم. 
از او پرسیده اند چرا اینقدر از اتوبوس ها فرسوده شده بود؟ 
آقامیری جواب داده: قطعات یدکی را تأمین نکرده بودند و 
نمی رفتند خرید کنند و رها شده بود. در همان ایام هم دوران 
کرونا بود و مسافران اتوبوس کم بود در نتیجه آن ها هم ول 
کرده بودند و اصلا به این فکر نکرده بودند که بالاخره دوران 
کرونا تمام می شود. ما از ٨۵٠ اتوبوس فعال به ۲۵٠٠ اتوبوس 
رسیده ایم و تا آخر سال جاری به ۵ هزار اتوبوس می رسیم و تا 
پایان این دوره مدیریت شهری قطعا در تهران ۱٠ هزار اتوبوس 

خواهیم داشت. 
با توجه به نیاز و استاندارد های شهر باید ۱٠ هزار اتوبوس 
تأمین شود. ما زمانی که شهر را با ٨۵٠ اتوبوس تحویل گرفتیم 
در آستانه مهر بودیم مراکز آموزشی هم باز شده بود البته 
تعدادی اتوبوس طی تفاهم نامه هایی که از قبل بسته شده بود 
وارد شد که البته پول آن را هم نداده بودند ما پول را دادیم و 
اتوبوس ها را وارد کردیم و بخشی از ناوگان را تجهیز کردیم. 
میزان استفاده از خودروی شخصی در تهران چقدر است و چرا 
مردم تمایل به استفاده از خودروی شخصی دارند در اینباره 
توضیح دهید.  به گفته این عضو شورای شهر تهران: در حال 
حاضر میزان استفاده از خودروی شخصی حدود ۷٠ درصد 
است یعنی بخش عمده ای رفت و آمد ها با خودروی شخصی 
انجام می شود. هر اتوبوس ۵٠٠ تا هزار مسافر جابه جا می کند 
و اگر ما تعداد اتوبوس را بیشتر کنیم قطعا بار ترافیکی کمتر 
می شود و مردم بیشتر به سمت حمل و نقل عمومی می روند و 
آلودگی هوا و ترافیک کمتر می شود. بعد از کرونا همه جا باز شد 
و بخش عمده ای از مشکلات دیده شد؛ سیستم هم فرسوده بود 

و تجهیزات خریداری نشده بود. 

سخنگوی سازمان امور مالیاتی گفته 
مجموع تراکنش های واریزی برای ۱۲۳ 
اینفلوئنسر در سال ۱۴٠٠ بیش از ۲.۳ هزار 
میلیارد تومان بوده است؛ برای این افراد 
حدود ۱۷ میلیارد تومان مالیات تشخیص 
داده شده که ۲۳ نفر از اینفلوئنسر ها این 

مالیات را پذیرفتند. 
مهدی موحدی بک نظر در گفت وگویی 
از  مالیات ستانی  روند  درباره  یلنا  ا با 
اینفلوئنسر ها و آخرین اطلاعات از شناسایی 

اینفلوئنسر های مشمول مالیات توضیح داده 
که براساس یکی از احکام بودجه ای سازمان 
مالیاتی مکلف شد از یکسری از افرادی که 
به عنوان اینفلوئنسر با دنبال کننده بالای 
۵٠٠ هزار مالیات دریافت کند، طبق بند ز 
تبصره ۶ قانون بودجه سال ٩٩، سازمان 
امور مالیاتی مکلف شد کاربران دارای بیش 
از ۵٠٠ هزار دنبال کننده رسانه های کاربر 
محور که از محل درآمد تبلیغات، مشمول 
مالیات بر درآمد شدند را شناسایی و از آن ها 
مالیات ستانی کند که دستورالعمل اجرایی 

مرتبط با آن هم نگارش و تدوین شد. 
او ادامه داده: اداره کل امور مالیات 
مودیان متوسط در تهران مامور شناسایی 
اینفلوئنسر های مشمول مالیات دهی شد 
و این اداره وضعیت اظهارنامه های سال 
٩٩ و ۱۴٠٠ این اینفلوئنسر ها با دنبال 
کننده بالای ۵٠٠ هزار را مورد بررسی 
قرار داد و در نهایت ۵۵۱ کاربر و فعال 
مجازی دارای بیش از ۵٠٠ هزار دنبال 
کننده شناسایی شدند که مشمول مالیات 

بر درآمد می شدند. 

مالیاتی  امور  سازمان  سخنگوی 
همچنین به این نکته اشاره کرده که: برخی 
از این افراد در فضای مجازی شناسه هویتی 
تعریف شده ای نداشتند با اسامی مستعار 
و متفاوت از شناسه هویتی و مشخصات 
سجلی خودشان در رسانه های کاربر محور 
فعالیت داشتند. طبیعتا برای شناسایی 
هویت این افراد و میزان درآمد آنها، لازم 
به شناسایی هویت اصلی این افراد بود 
بنابراین شرکت های واسطی که تبلیغاتی 
برای این افراد جذب می کردند، باید 
شناسایی می شدند تا به هویت اصلی و 
شماره حساب بانکی این افراد دسترسی 

پیدا کنیم. 
او با بیان اینکه معیار تشخیص درآمد 
به حساب  واریزی  لزوما  اینفلوئنسر ها 
بانکی آن ها نیست و توانستیم از طریق 
افراد  این  تبلیغاتی  واسط  شرکت های 
را شناسایی کنیم، گفته در بین ۱۲۳ 
اینفلوئنسر در سال ۱۴٠٠ بیش از ۲.۳ هزار 

میلیارد تومان واریزی داشته اند. 
 ۶۲٨ بلاگر و اینفلوئنسر مورد شناسایی 

قرار گرفتند، اما هنوز اظهارنامه ای ندارند 
و برای آن ها باید اظهارنامه برآوردی تولید 
شود و تا امروز برای حدود ۳٠٠ نفر از این 
افراد اظهارنامه برآوردی تولید شده و قرار 
بر این است، اطلاع رسانی های لازم انجام 
شود تا مالیات بحق این افراد شناسایی 

شود. 
موحدی بک نظر در پاسخ به این سوال که 
فعالان در پلتفرم روبیکا هم مشمول مالیات 
خواهند شد، گفته: روبیکا پلتفرم جدیدی 
است و تعداد دنبال کننده ها در این پلتفرم 
به ۵٠٠ هزار نفر نمی رسد و افرادی که 
درآمد آن ها شناسایی شده در پلتفرم های 
خارجی مانند اینستاگرام فعالیت داشتند. 
سخنگوی سازمان امور مالیاتی درباره 
میزان وصول مالیات از ۱۲۳ اینفلوئنسر 
شناسایی شده اظهار داشت: صرفا برای 
تعداد ۱۲۳ اینفلوئنسر شناسایی شده 
حدود ۱۷ میلیارد تومان مالیات تشخیص 
داده شده که ۲۳ نفر از اینفلوئنسر ها این 
مالیات را پذیرفتند و در قالب توافق ماده 

۲۳٨ مالیات را می پردازند. 
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پزشکی قانونی

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

عدم ارائه خدمات در پایانه های 
قزوین به افراد  بی حجاب

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری 
شهرداری قزوین گفت: در راستای صیانت 
از حجاب به عنوان حدود شرعی و قانونی در 
پایانه های مسافربری از ارائه خدمات به افرادی 
که این حدود را رعایت نکنند معذوریم. با 
توجه به هماهنگی انجام شده با انجمن صنفی 
شرکت های مسافربری به تمامی شرکت ها ابلاغ 
شده از ارائه خدمات به افرادی که حجاب را 
به عنوان حدود شرعی و قانونی رعایت نمی کنند 
خودداری کنند.  به گزارش برنا، مجید اسلامی، 
ادامه داده که سالانه بیش از ۲۵٠ هزار مسافر از 
پایانه های مسافربری شهرداری قزوین جابه جا 
می شوند و باور داریم با وحدت کلام، مشارکت 
و دغدغه مند بودن می توان راه را برای انجام 
اقدامات فرهنگی و رسیدن به نتیجه مطلوب به 

روشنی ترسیم کرد. 

مشکلات کارگرانِ بیکارشده  
فروشگاه رفاه

روزهای  در  یلنا،  ا به گزارش خبرنگار 
اخیر، فروشگاه های زنجیره ای رفاه به طور 
ناگهانی حدود سه هزار نفر از پرسنل خود را 
با عدم تمدید قرارداد از کار بیکار کرد. آرمین 
خوشوقتی )کارشناس ارشد حقوق و روابط 
کار( در این رابطه می گوید: ظاهراً به رغم اینکه 
کارگران قرارداد مکتوب داشته اند، از ابتدای 
تیرماه با خاتمه  قرارداد قبلی، به طور ناگهانی 
اعلام شده که تعدیل شده اید و دیگر ادامه  
همکاری مقدور نیست.  خوشوقتی با بیان 
اینکه »یکی از مشکلات این سه هزار کارگر 
بیکار شدن ناگهانی و درخواست برای بیمه 
بیکاری است«؛ اضافه می کند: ظاهراً تاخیر 
چندماهه  در پرداخت حق بیمه  کارگران 
توسط فروشگاه های رفاه موجب شده که وقتی 
بیکارشده ها برای دریافت بیمه بیکاری مراجعه 
کرده اند، به آن ها گفته شده که به دلیل اینکه 
کارفرما حق بیمه را با چند ماه تاخیر می دهد، 
نمی توانید از بیمه بیکاری برخوردار شوید! در 
حالیکه حتی اگر کارفرما در پرداخت حق بیمه 
تاخیر کند یا حتی اصلًا حق بیمه را پرداخت 
نکند، رافع تعهدات تامین اجتماعی در مقابل 
بیمه شده نیست و سازمان بایستی تعهدات 

خود را ایفا کند. 

باد های 1۲0 روزه در منطقه 
سیستان شدت می گیرد

مدیرکل هواشناسی سیستان و بلوچستان 
۱۱تا  گفت: از آخر وقت یکشنبه تا جمعه )
۱۶ تیرماه( وزش باد شدید تا خیلی شدید و 
گردوخاک، نقاط مستعد طوفان گرد و خاک با 
تاکید بر صبح دوشنبه و روزهای چهارشنبه و 
پنجشنبه برای مناطق شمالی استان پیش بینی 
می شود.  حیدری افزود: از چهارشنبه تا جمعه 
برای شمال استان تشدید طوفان گرد و خاک 
در مناطق مرکزی نوار غربی و مناطق شرقی 
استان ورزش باد شدید و افزایش غبار وجود 
دارد.  او توصیه کرد: در زمان غبار آلود شدن 
هوا از ترددهای غیر ضروری خودداری شود و 
از سازه های گلخانه ها محافظت شود همچنین 
از کار در ارتفاع جداً پرهیز شود و برای کاهش 
خسارات احتمالی تمهیدات لازم در نظر 

گرفته شود. 

۳1 مردادماه، آخرین فرصت 
ثبت نام دانش آموزان

مجتبی هاشمی؛ مدیرکل ارزیابی عملکرد و 
پاسخگویی به شکایات وزارت آموزش و پرورش 
در گفت وگو با تسنیم با اشاره به اینکه ثبت نام 
۱۳ میلیون و ۵٠٠ هزار دانش آموز میان پایه 
خودکار و به صورت الکترونیک انجام می شود، 
گفت: هدف از ثبت نام الکترونیک حذف حضور 
افراد برای انجام ثبت نام است.  هاشمی با اشاره 
به اینکه تعداد دانش آموزان پایه های اول 
دبستان، هفتم و دهم حدود ۳ میلیون نفر 
است، گفت: ثبت نام دانش آموزان پایه دهم پس 
از هدایت تحصیلی انجام خواهد شد همچنین 
فرصت خانواده ها برای ثبت نام مدارس تا ۳۱ 

مرداد است. 

دو لایحه جدید درمورد سربازی 
به زودی به مجلس ارسال می شود

سردار رضا طلایی نیک سخنگوی وزارت دفاع 
با اشاره به تهیه و تدوین دو لایحه درباره سربازی 
توسط این نهاد گفت: لوایح »مهارت آموزی 
سربازان« و »اصلاح قانون نظام وظیفه« هردو 
در دستور کاردولت قرار دارند و ظرف یک یا دو 
ماه آینده به مجلس ارسال می شوند. سردار 
رضا طلایی نیک سخنگوی وزارت دفاع با اشاره 
به اقدامات این نهاد در حوزه سربازی گفت: 
درخصوص سربازی با هماهنگی ستاد کل 
نیرو های مسلح، دو لایحه را به دولت تقدیم 
کرده ایم. در این راستا، یک لایحه با نام »تقویت 
مهارت آموزی سربازان در دوره خدمت« در 
کمیسیون اصلی دولت تصویب شده است. او 
افزود: براساس این لایحه، قرار است امتیازاتی 
در حوزه آموزش و مهارت یابی در دوره خدمت 
با هدف استفاده بهینه از فرصت سربازی و 
همچنین، حمایت ها و تسهیلات ویژه ای را به 
صورت قانونمند برای اشتغال سربازان پس از 

دوران خدمت وظیفه خواهیم داشت. 

آقامیری، عضو شورای شهر تهران گفته متروباس ها 3 اتوبوس به هم چسبیده اند و قرار داد خرید یکصد دستگاه آن بسته شده

اتوبوس های 300 نفره  در خیابان های تهران!
   آیا وضعیت ترافیکی پایتخت اجازه تردد اتوبوس های بزرگ پیکر را می دهد؟

سازمان امور مالیاتی گفته ۵۵۱ کاربر بیش از نیم میلیون دنبال کننده دارند که مشمول مالیات می شوند 

1۲۳  اینفلوئنسر ۲.۳ هزار میلیارد تومان در سال 1۴00 درآمد داشتند
   تعداد دنبال کننده های افراد در روبیکا به ۵۰۰ هزار نفر نمی رسد


